

Sirküler No : 2025/09
Sirküler Tarihi : 24.12.2025
Dayanak : 23.12.2025 Tarihli “Asgari Ücret Tespit Komisyonu Sonuç Bildirgesi”

Değerli Müşterilerimiz,

23.12.2025 tarihinde yapılan “Asgari Ücret Tespit Komisyonu Sonuç Bildirgesi” ile 01.01.2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere 2026 yılı asgari ücreti tespit ve ilan edilmiştir. İlan edilen yeni asgari ücretin hesaplama tablosu ve işverene olan maliyeti aşağıdaki tabloda çıkarılmıştır. Aşağıdaki tabloda; süresinde SGK prim ödemelerinin yapılması durumunda hak kazanılan %5 ve %2 oranındaki SGK prim desteği ile zorunlu BES kesintisi hesaplama dahil edilmiştir.

2026 YILI ASGARİ ÜCRET MALİYET TABLOSU

AÇIKLAMA	BES HARIÇ	BES DAHİL
ASGARİ ÜCRET BRÜT	33.030,00	33.030,00
İŞVEREN SSK	7.101,45	7.101,45
İŞVEREN İŞSİZLİK	660,60	660,60
İŞÇİ SSK	4.624,20	4.624,20
İŞÇİ İŞSİZLİK	330,30	330,30
GV MATRAHI	28.075,50	28.075,50
GV %15	4.211,33	4.211,33
GV TOPLAM	4.211,33	4.211,33
GV İSTİSNA	4.211,33	4.211,33
İŞÇİ DV	250,70	250,70
İŞÇİ DV İSTİSNA	250,70	250,70
BES		990,90
PERSONELE ÖDENECEK	28.075,50	27.084,60

İŞVEREN MALİYET TABLOSU

AÇIKLAMA	TEŞVİK	TEŞVİK
	(5 PUAN)	(2 PUAN)
ASGARİ ÜCRET	33.030,00	33.030,00
SGK İŞVEREN PRİMİ	7.184,03	7.184,03
5510 TEŞVİKİ	1.651,50	660,60
KALAN SGK İŞVEREN PRİMİ	5.532,53	6.523,43
SGK İŞVEREN İŞSİZLİK PRİMİ	660,60	660,60
TOPLAM MALİYET	39.223,13	40.214,03

Saygılarımızla...